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VERSLAG LEDENVERGADERING DONDERDAG 21 februari 2023 

 

1 Opening.  

De voorzitter, Huib Clarisse, opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er zijn 

ongeveer 75 leden aanwezig.  

 

2 Ingekomen stukken. 

Een lid heeft zich afgemeld voor de vergadering, te weten Henk van Burken. Verder 

zijn er geen ingekomen stukken. 

 

3 Verslag ledenvergadering 24 maart 2022 en buitengewone 

ledenvergadering 20 oktober 2022. 

Naar aanleiding van het verslag van 24 maart vraagt een van de leden naar de 

daarin aangekondigde extra ledenvergaderingen in verband met een wijziging in de 

statuten. De voorzitter geeft aan dat de aangekondigde vergaderingen niet gehouden 

zijn omdat besloten is de statutenwijziging later te laten plaatsvinden. 

Beide verslagen worden vervolgens door de aanwezige leden goedgekeurd. 

 

4 Financieel verslag 2022. 

De penningmeester Frans Overdijk loopt door de financiën en licht het batig saldo 

toe. Een van de aanwezige leden vraagt om bij een volgend verslag ook de resultaten 

van het voorgaande jaar toe te voegen ter vergelijking. De penningmeester zal 

nadenken over deze suggestie. 

 

5 Verslag kas commissie en decharge financieel beleid.  

Deze commissie bestaat dit jaar uit de heren Jan Boiten en Henk van Burken. Jan 

Buiten licht het verslag van de commissie toe en geeft aan dat de penningmeester 

zijn taak zorgvuldig heeft volbracht. Hij stelt voor om het bestuur decharge te 

verlenen op het gevoerde financiële beleid. Bij acclamatie stemt de vergadering 

hiermee in. 

Volgend jaar hoeft er pas een nieuw lid voor de kascommissie benoemd te worden. 

 

6 Begroting 2023 

De penningmeester Frans Overdijk ligt de begroting toe. Hij geeft aan dat er een licht 

negatief saldo verwacht wordt maar dat dit door het vermogen van de vereniging 

geen probleem is. Er wordt toegelicht dat er voldoende middelen beschikbaar zijn om 

in 2023 een archeologieboek te publiceren. 

In de begroting is uitgegaan van een verhoging van de contributie naar € 19 en  

€ 24,- voor leden die de stukken per post ontvangen in verband met de gestegen 

kosten.  

Bij acclamatie worden de begroting en de voorgestelde contributie verhogingen 

geaccepteerd door de aanwezige leden. 

 

7. Jaarverslag 2022 en gevoerde beleid 

Het jaarverslag wordt, zonder vragen, vastgesteld en de aanwezige leden verlenen 

het bestuur decharge voor het gevoerde beleid. 
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8 Beleidsplan 2023. 

Het bestuur, in de persoon van Daniël Jumulet, koppelt terug over haar 

bezinningsdag eind 2022. De conclusie was dat er veel goed gaat: er zijn voldoende 

leden met weinig verloop en producten en activiteiten worden gewaardeerd. Kleine 

verbeterpunten zijn het verbinden van producten en activiteiten waar mogelijk én 

maatschappelijke relevantie zoeken (bescherming cultuurhistorisch erfgoed, 

betrekking nieuwe inwoners bij de stad). Het is van ons allemaal.  

 

Er wordt een vraag gesteld of er ook meer jeugd betrokken kan worden, bijvoorbeeld 

door een lager tarief voor jongeren. Geantwoord wordt dat door met 

geschiedenisleraren samen te werken hieraan al gewerkt wordt. Dit blijft echter een 

punt van aandacht. Een Voet lid meldt dat men in Middelburg mensen heeft laten 

vertellen over hun ervaringen in de oorlog om zo jongeren te informeren over die 

geschiedenis. Dat zou voor Voet misschien ook iets zijn. Geantwoord wordt dat dit in 

Culemborg al gedaan is en ook vastgelegd is in boekjes. Je zou verhalen ook kunnen 

verbinden met historische gebouwen en hun bewoners. Het poetsen van 

Stolperstenen wordt ook met leerlingen gedaan. Verbinden is goed maar lid worden 

is voor de jeugd echter iets anders. 

 

9 Samenstelling bestuur  

Statutair aftredend en niet herkiesbaar is de secretaris Ben Holtkamp. Statutair 

aftredend en wel herkiesbaar zijn Huib Clarissen en Ineke de Weerdt. Aftredend en 

niet herkiesbaar is Wilma Dehing. Het bestuur is verheugd om mede te kunnen delen 

dat Tanja Moody zitting wil nemen in het bestuur als vervanger van Wilma. 

 

Het bestuur stelt voor om: 

- Huib Clarisse en Ineke de Weerdt te herbenoemen 

- Tanja Moody in het bestuur te benoemen 

- Bestuurslid Arjan van Heiningen te benoemen als secretaris. 

 

Bij accalamtie gaan de aanwezige leden akkoord met de voorstellen. 

 

10 Afscheid Wilma Dehing en Ben Holtkamp 

De voorzitter memoreert de samenwerking die in het verleden ontstaan is tussen de 

organisaties Culemborg zoals het was en Voet en de bijdrage die Wilma daaraan 

geleverd heeft. Het resultaat is de website Culemborgtoen.nu die op zaterdag 4 

maart gelanceerd wordt door de burgermeester. Wilma geeft aan blij te zijn met het 

resultaat en zich weer meer te willen richten op het inhoudelijk schrijven van 

verhalen over Culemborg. 

Ben is al 40 jaar lid van de vereniging en heeft sinds 2014 zitting in het bestuur. 

Daarnaast is en blijft hij de bibliothecaris van de vereniging. De voorzitter 

overhandigt Ben een prent van Roger Klaessen en stelt voor hem tot erelid te 

benoemen. De vergadering gaat daarmee onder applaus akkoord. Ben sluit af met de 

woorden dat Voet springlevend is! 

 

11 Rondvraag en sluiting 

Een van de leden, die niet over internet beschikt, vraagt of de excursie naar Kampen 

doorgaat. Aangegeven wordt dat de excursie doorgaat maar volgeboekt is. Door het 

bestuur wordt aangegeven dat in het vervolg een telefoonnummer op de papieren 

nieuwsbrief vermeld zal worden. 

Nogmaals wordt aangegeven dat op zaterdag 4 maart om 15.00 voor de katholieke 

kerk de website culemborgtoen.nu officieel gelanceerd zal worden. 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

 

 

Arjan van Heiningen, secretaris. 

8 maart 2023. 


